



**Penduduk
pangsapuri mahu
kerajaan negeri ambil
tindakan**

ISMADI ISMAIL

PENDUDUK di sebuah pangsapuri kos rendah di Lembah Jaya, Ampang mendakwa Kerajaan Selangor tidak serius menangani isu infrastruktur di kawasan perumahan itu termasuk kerja-kerja penurapan jalan dan masalah lif.

Penduduk, Khairul Anuar Shafie berkata, keadaan infrastruktur yang 'uzur' di kawasan pangsapuri itu telah lama terbiar sejak tiga tahun lalu.

"Kemalangan juga seringkali berlaku khususnya kepada penunggang motosikal yang cuba elak lubang, ada yang terjatuh sampai patah kaki.

"Bukan saja jalan raya di kawasan persekitaran pangsapuri teruk, malah jalan utama di luar kawasan pangsapuri juga amat mengecewakan," katanya.

Menurutnya, kejadian lif ter-

**Bukan
saja jalan
raya di kawasan
persekitaran
pangsapuri teruk,
malah jalan utama
di luar kawasan
pangsapuri juga
mengecewakan."**

- Khairul Anuar



JANJI tak DITEPATI

**Tiga tahun
infrastruktur
terbiar**



Keadaan Jalan di kawasan parkir.

sangkut juga kerap kali berlaku di pangsapuri berkenaan.

"Ada masanya sampai setengah jam penduduk terperangkap dalam lif berkenaan. Di blok lain pula hanya satu lif berfungsi," katanya.

Sementara itu, Ketua Pemuda Umno Ampang, Muhamad Nizam Shihh berkata, pihaknya seringkali menerima aduan berhubung masalah infrastruktur di kawasan perumahan kos rendah itu.

"Infrastruktur di kawasan ini dipercayai tidak diatasi dengan baik

oleh kerajaan negeri, jalan di kawasan perumahan ini termasuk kawasan parkir telah lama berlubang," katanya.

Beliau berkata, pihaknya berterima kasih kepada Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) dan Menteri, Tan Sri Noh Omar yang telah memberi peruntukan untuk kerja membaiki pulih infrastruktur di beberapa pangsapuri kos rendah di Lembah Jaya.

"Saya difahamkan peruntukan sebanyak RM10.5 juta telah diberikan kepada pangsapuri tersebut. Harapan kami kepada Kerajaan Persekutuan agar sentiasa mem-

bantu rakyat di DUN Lembah Jaya," katanya.

Dalam perkembangan sama, Setiausaha merangkap Timbalan Yang Dipertua Majlis Perbandaran Ampang Jaya (MPAJ), Hasrolnizam Shaari berkata, pihaknya dimaklumkan kerajaan negeri ada menyediakan skim untuk penurapan di perumahan kos rendah.

"Kerajaan negeri menyalurkan peruntukan itu dengan menggunakan konsep kaedah peruntukan khas, saya tidak pasti ia peruntukan Sistem Maktumat Rekod Jalan Raya Malaysia (Marris) atau tidak.

"Setakat ini lima kawasan perumahan kos rendah di kawasan pentadbiran MPAJ telah siap kerja penurapan, kos keseluruhan dianggarkan melebihi RM2 juta. Skim itu banyak membantu MPAJ untuk memperkemaskan semula turapan di kawasan tersebut," katanya.

Beliau berkata, kaedah pelaksanaannya pula adalah dari segi komitmen dan hubungan baik semua pihak.

"Permasalahan tersebut adalah di bawah pengetahuan Adun kawasan, mereka bersama pihak MPAJ akan mengenal pasti kawasan perumahan kos rendah yang perlu diberi keutamaan," katanya.

Terdahulu, Exco Perumahan, Pengurusan Bangunan dan Kehidupan Bandar, Datuk Iskandar Abdul Samad memaklumkan kerajaan negeri menafikan kerja turapan jalan di kawasan pangsapuri menggunakan peruntukan Marris sebaliknya dibiayai menerusi peruntukan PBT.

Menurutnya, kerajaan negeri menggunakan kaedah 'offset' dengan melakukan pertukaran kerja 'swap of job' dengan PBT menerusi projek yang lain di luar kawasan pangsapuri.



Muhamad Nizam bersama penduduk melihat keadaan jalan berlubang.



Muhamad Nizam melihat keadaan lif yang tidak berfungsi.